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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia LII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 12. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski poprosił 

wszystkich o powstanie, by uczcić minutą ciszy pamięć zmarłego Naczelnika Miasta i Gminy 

Skórcz oraz Burmistrza Miasta i Gminy Skórcz, ś.p. Jana Ducha. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 12, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr LI/2023 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

20 maja 2023 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie i Burmistrz omówił je na 
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wspólnym posiedzeniu komisji 13 czerwca 2023 r., więc odstąpiono od jego odczytania. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  

 

AD. 2 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WOTUM 

ZAUFANIA DLA BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Raport o stanie Gminy Miejskiej Skórcz za 2022 rok (załącznik nr 5 do protokołu) 

radni otrzymali na piśmie, był zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Miejskiej Skórcz, a także Burmistrz Miasta Janusz Kosecki omówił go na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu 13 czerwca 2023 roku. Na sesji Burmistrz Miasta dodatkowo 

przedstawił najważniejsze zagadnienia raportu w postaci prezentacji multimedialnej. Po 

omówieniu prezentacji, Burmistrz podziękował radnym za uwagę oraz za bardzo dobrą, 

merytoryczną współpracę. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały w 

sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawiła jej przewodnicząca 

Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały w sprawie 

wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawił jej przewodniczący Roman 

Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały w sprawie wotum 

zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do Raportu o stanie Gminy Miejskiej 

Skórcz za 2022 rok, ani do projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza 

Miasta Skórcz. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/301/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 
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AD. 3 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA 

SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO ORAZ SPRAWOZDANIA BURMISTRZA 

MIASTA SKÓRCZ Z WYKONANIA BUDŻETU ZA ROK 2022.  

(załącznik nr 6 do protokołu) 

 Sprawozdanie finansowe (załącznik nr 7 do protokołu) i sprawozdanie roczne z 

wykonania budżetu Gminy Miejskiej Skórcz za 2022 rok (załącznik nr 8 do protokołu) na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 13 czerwca 2023 roku szczegółowo przedstawiła 

radnym Krystyna Bogulska – Skarbnik Miasta. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań 

co do powyższych sprawozdań.  

 Uchwałę Nr 069/g126/R/I/23 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku z dnia 18 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Miasta Skórcz za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami 

odczytała zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska (opinia RIO stanowi załącznik  

nr 9 do protokołu). 

 W tym miejscu głos zabrał Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który w skrócie 

przedstawił radnym najważniejsze zagadnienia związane z wykonaniem budżetu Gminy 

Miejskiej Skórcz w roku 2022 (wystąpienie Burmistrza stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu). 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski poinformował 

zebranych, że w związku z nieobecnością na sesji Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Justyny Krei oraz niedyspozycją Wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej Barbary 

Bukowskiej, dokumenty Komisji Rewizyjnej odczytywać będzie pani Barbara Graban – 

członek Komisji Rewizyjnej. 

Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu o wykonaniu budżetu Gminy 

Miejskiej Skórcz w 2022 roku odczytała zebranym Barbara Graban – członek Komisji 

Rewizyjnej (załącznik nr 11 do protokołu). 
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/302/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 4 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ABSOLUTORIUM 

DLA BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ Z TYTUŁU WYKONANIA BUDŻETU 

GMINY ZA ROK 2022. (załącznik nr 12 do protokołu) 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Skórcz absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy w 2022 r. 

(załącznik nr 13 do protokołu) przedstawiła zebranym Barbara Graban – członek Komisji 

Rewizyjnej. 

Uchwałę Nr 102/g126/A/I/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 2 czerwca 2023 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Skórczu o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skórcz z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok (załącznik nr 14 do protokołu) odczytała zebranym Barbara 

Graban – członek Komisji Rewizyjnej. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 



 6 

Uchwała Nr LII/303/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki zaznaczył, że jest to ostatnia sesja absolutoryjna w 

tej kadencji oraz podziękował całej Radzie za wzorową współpracę, wyraził również 

wdzięczność dla wszystkich współpracowników oraz pracowników Urzędu Miejskiego, czego 

wyrazem były kwiaty wręczone pani Krystynie Bogulskiej – Skarbnikowi Miasta. Padły 

ciepłe słowa pod adresem wszystkich, którzy w ubiegłym roku pracowali na rzecz Gminy 

Miejskiej Skórcz oraz po to, by mieszkańcom żyło się w Skórczu coraz lepiej.   

Burmistrz otrzymał brawa z tytułu udzielonego mu wotum zaufania i absolutorium. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski ogłosił 5 minut 

przerwy w obradach.  

Po przerwie Przewodniczący Krzysztof Czapiewski wznowił obrady i radni pracowali 

dalej, zgodnie z porządkiem obrad.  

 

AD. 5. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2023 ROK.  

(załącznik nr 15 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/304/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 6 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2023 – 2034. (załącznik nr 16 do protokołu) 
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Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/305/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE TRYBU I SPOSOBU 

POWOŁYWANIA I ODWOŁYWANIA CZŁONKÓW ZESPOŁU 

INTERDYSCYPLINARNEGO DS. PRZECIWDZIAŁANIA  

PRZEMOCY DOMOWEJ.  (załącznik nr 17 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/306/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 8 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

ZMIANY UCHWAŁY NR XIV/97/2019 RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU  

Z DNIA 17 GRUDNIA 2019 R. W SPRAWIE OKREŚLENIA WYSOKOŚCI STAWEK 

OPŁAT ZA ZAJĘCIE PASA DROGOWEGO ORAZ ZA UMIESZCZENIE 

URZĄDZEŃ W PASIE DROGOWYM DRÓG, KTÓRYCH ZARZĄDCĄ  

JEST BURMISTRZ MIASTA SKÓRCZ. (załącznik nr 18 do protokołu) 
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Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/307/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 9 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

OKREŚLENIA STAWEK ZA 1 KILOMETR PRZEBIEGU POJAZDU 

UWZGLĘDNIANEJ PRZY OBLICZANIU ZWROTU RODZICOM KOSZTÓW 

PRZEWOZU DZIECI I MŁODZIEŻY Z TERENU GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ. 

(załącznik nr 19 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr LII/308/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 22 czerwca 2023 r. 

została podjęta. 
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AD. 10 PRZEDSTAWIENIE PLANÓW PRACY KOMISJI  

NA DRUGIE PÓŁROCZE 2023 ROKU. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na II półrocze 2023 roku przedstawiła jej 

przewodnicząca Barbara Graban (załącznik nr 20 do protokołu). 

 Plan pracy Komisji Gospodarczej na II półrocze 2023 roku przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski (załącznik nr 21 do protokołu). 

 Plan pracy Komisji Społecznej na II półrocze 2023 roku przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert (załącznik nr 22 do protokołu). 

 Plan pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2023 roku przedstawiła Barbara Graban 

– członek Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 23 do protokołu).  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionych planów pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej w Skórczu na II półrocze 2023 roku, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad ich przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem planów pracy komisji na II półrocze 2023 roku – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Skórczu na II półrocze 2023 roku 

zostały przyjęte.  

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na LII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 24 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na LII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 25 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na LII sesji 

Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 26 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

Radny Adam Gawrzyał zadał Burmistrzowi pytanie dotyczące wzrostu opłat za 

wywóz śmieci. Radny powiedział, że przeciętnie trzyosobowa rodzina zapłaci więcej o 10 zł. 

Radny pytał, z czego wynika ta podwyżka? Czy wszyscy członkowie „Wierzycy” otrzymali 

podwyżki, czy gminy, które są w Związku? 
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Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że wszyscy członkowie, czyli gminy, które 

są w Związku – wszyscy otrzymali podwyżki. Burmistrz odpowiedział, że jest to pokłosie 

tego, o czym mówił na wspólnym posiedzeniu komisji w marcu, że wszyscy przewoźnicy, w 

związku z inflacją, zwrócili się z wnioskami o waloryzację wynagrodzeń za usługi, które 

świadczą, czyli za wywóz i utylizację odpadów. We wnioskach, które te firmy złożyły, 

waloryzacja wynosiła od 4% do ponad 20%, w zależności od wielkości firmy i na jakim 

terenie usługi są świadczone. W wyniku negocjacji, które przeprowadziliśmy, udało się 

wynegocjować te podwyżki na poziomie między 4% a 7%. To są niezbędne środki, aby 

pokryć te zobowiązania. To, co w tej chwili dzieje się niepokojącego, to tendencja wzrostowa 

jeżeli chodzi o ilość odpadów. Myślę, że to jest związane z bio odpadami i sezonem letnim. 

Wszyscy wiemy, że trawy trzeba oddać, natomiast też sporo tej frakcji BIO oddają gminy 

wiejskie. Natomiast środki z podwyżek, to są środki potrzebne na pokrycie realizacji umów w 

związku z wnioskami firm przewozowych o waloryzację. To jest tak, jak pan radny mówił: 

jedna osoba – 3 zł, dwie osoby – 6 zł i gospodarstwo wieloosobowe – 10 zł.  

Radny Adam Gawarzyał powiedział, że jako wielokrotnego radnego miasta, niepokoi 

go, że nasze przedszkole jest budowane długo, bardzo słaba firma wybrana przez nas. Proszę 

popatrzeć na budowę obok, jak się tam buduje. W oczach to idzie. Czy gdzieś się nie 

popełniło błędu? Nie oskarżając tu nikogo. Na kiedy Pan planuje otwarcie tego przedszkola? 

Bo na to oczekują dzieci, rodzice i przede wszystkim pani dyrektor, bo wrzesień tuż, tuż.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że dyskutowaliśmy wiele razy, 

dyskutowaliśmy o ustaleniu nowych terminów, w związku z tym, nie bardzo rozumiem to 

pytanie. To pytanie jest do Burmistrza, czy to jest Pańskie oświadczenie na temat tej budowy? 

Pan stwierdził, że długo się to buduje, ale Pan oczekuje czegoś od Burmistrza, czy chciał Pan 

oświadczenie wygłosić? 

Radny Gawrzyał powiedział, że chciał zapytać, kiedy będzie otwarcie? 

Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że ma podobne wrażenie jak Pan 

Przewodniczący, że to było takie oświadczenie Pana Radnego, natomiast w tej kwestii myślę, 

że się wszyscy zgadzamy i dążymy do tego, żeby to otwarcie było 1 września. Jest to 

wielokrotnym tematem na komisjach, na sesjach. Wszystkim nam na tym zależy, żeby dzieci 

1 września poszły do nowego przedszkola. Tym bardziej, że realizujemy program tzw. 

miękki. W tej chwili jesteśmy po przetargach na wyposażenie kuchni, na meble do sal i 

myślę, że wszyscy patrzymy w jednym kierunku. Nie teraz można oceniać. Takie jest 

postępowanie przetargowe i takie są zasady, a nie inne.  



 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Gospodarczej Romana Pietrzykowskiego, by ten powiedział kilka słów na temat 

budowy.  

Przewodniczący Pietrzykowski w kilku zdaniach przedstawił zebranym bieżący stan 

prac na budowie nowego przedszkola. 

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał Burmistrza kiedy planuje uroczyste 

otwarcie przedszkola i zaproszenie radnych i nie tylko, na co Burmistrz odpowiedział, że 

zanim otworzymy hucznie przedszkole, to najpierw za tydzień lub dwa, pójdziemy wszyscy 

na wizję, żebyście Państwo mieli pogląd jak to już wygląda.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski powiedział, że do Rady 

Miejskiej wpłynęło pismo dot. dopłat do taryf (załącznik nr 27 do protokołu). Ten wniosek 

był rozpatrywany i omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, dlatego proponuję, by 

podjąć stanowisko Rady Miejskiej w Skórczu w sprawie możliwości realizacji dopłat do cen i 

stawek nowo opracowanej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Skórcz o następującej treści: 

„Po przeanalizowaniu możliwości budżetowych Gminy Miejskiej Skórcz oraz po 

zapoznaniu się z informacją Burmistrza Miasta Skórcz w kwestii dotyczącej możliwości 

realizacji dopłat do cen i stawek nowo opracowanej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Skórcz, Rada 

Miejska w Skórczu nie widzi możliwości zastosowania przedmiotowych dopłat z powodu 

złej kondycji finansowej gminy”.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag i zapytań, co do zaproponowanego stanowiska, w 

związku z czym Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” za przyjęciem powyższego stanowiska – 12, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0.  

  

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas LII sesji 

Rady Miejskiej w dniu 22 czerwca 2023 r. stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
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AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył LII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 17.50. Protokół zawiera 12 ponumerowanych stron maszynopisu 

i 28 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 23.06.2023 r.  


